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Technische vragen over raadsvoorstel Bestuursovereenkomst COA 
 
Alternatieve opvanglocatie Oekraïense ontheemden 
 

Vraag 1 
Welke voortgang is tussen april 2024 en vandaag geboekt in het vinden van alternatieve locaties voor de 
opvang van de Oekraïense ontheemden uit De Bleek?  
 
Antwoord 
De gemeente zoekt momenteel samen met het COA naar een geschikte opvanglocatie voor de Oekraïense 
ontheemden die momenteel in De Bleek 1 en de Stadspoort wonen. Ook worden er gesprekken met het 
ministerie J&V gevoerd over de transitievergoeding (kosten voor het huren, geschikt maken en inrichten van 
een nieuwe locatie te regelen). De locaties die worden onderzocht zijn beschikbare bedrijfsruimte in de 
gemeente Woerden. De raad wordt zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk in Q4 2024, middels een 
raadsinformatiebrief geïnformeerd over de uitvoering van de opdracht vanuit de raad. 
 
Vraag 2 
Welke locaties zijn momenteel in beeld? 
 
Antwoord 

Zie antwoord vraag 1. 

 
Flexwoningen 
 
Vraag 3 
3. Welke voortgang is tussen april 2024 en vandaag geboekt in het vinden van een locatie/locaties voor de 
tweede kavel flexwoningen?  
 
Antwoord 
De gemeenteraad heeft middels amendement ‘Benutten alle 96 flexwoningen voor de hele gemeente 
Woerden’ aangegeven dat: “ook de andere 48 flexwoningen worden geplaatst in de gemeente Woerden 
binnen de daarvoor gestelde termijn”. De gemeente is beschikbare locaties aan het inventariseren en 
beoordelen op geschiktheid. Er worden verschillende opties voorgelegd aan het college van B&W welke 
uitvoering geven aan de opdracht vanuit de gemeenteraad. De raad wordt zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk in 
Q4 2024, middels een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de uitvoering van het amendement van de raad. 
 
Vraag 4 
Welke locaties zijn momenteel in beeld voor de plaatsing van de tweede kavel flexwoningen en in welke mate 
zijn deze locaties uitgewerkt? Deze informatie kan eventueel vertrouwelijk worden verstrekt.  
 
Antwoord 
Het proces om tot een geschikte locatie te komen voor de tweede kavel flexwoningen is als volgt:  
Er zijn kavels in beeld gebracht in de gemeente Woerden, hierbij zijn de bij ons bekende initiatieven vanuit 
bewoners en woningbouwcorporaties meegenomen. Er is vervolgens een selectie gemaakt welke 
locaties/initiatieven op korte termijn te ontwikkelen zijn voor flexwoningen. Het college wordt in september 
2024 een aantal scenario's voorgelegd met een ambtelijk advies. Na de behandeling in het college wordt de 
gemeenteraad middels een raadsinformatiebrief geïnformeerd.  
 

https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/18-april/20:00/Raadsvoorstel-Formeel-verzoek-COA-inzake-asielopvang-Woerden/Amendement-Benutten-alle-96-flexwoningen-voor-de-hele-gemeente-Woerden.pdf
https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2024/18-april/20:00/Raadsvoorstel-Formeel-verzoek-COA-inzake-asielopvang-Woerden/Amendement-Benutten-alle-96-flexwoningen-voor-de-hele-gemeente-Woerden.pdf
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Vraag 5 
Het COA levert de flexwoningen bij het azc bij ingebruikname van het azc ‘leeg en om niet’ op (art. 7 
bestuursovereenkomst). Voor wiens rekening komen eventuele kosten voor het opnieuw bewoonbaar maken 
van de flexwoningen: van het herstellen van eventuele schade tot het plaatsen van voorzieningen, etc.? 
 
Antwoord 
Het COA draagt de woningen ‘leeg en om niet’ over aan de woningcorporatie, via de gemeente. De woningen 
worden ‘as is, where is’ overgedragen, wat betekent dat eventuele kosten bij woningcorporatie Cazas Wonen 
liggen. Het COA en de woningcorporatie maken onderling nadere afspraken over de voorwaarden van 
overdracht. De gemeente is hierin geen partij. 
 
Brief Vos Logistics 
 
Vraag 6 
Bestaat de verwachting dat de voor het azc en flexwoningen vereiste vergunningen kunnen worden afgegeven, 
gelet op de brief die de raad van Vos Logistics heeft ontvangen? Graag ontvangen we een toelichting.  
 
Antwoord 
Het COA is bezig met de planontwikkeling en met alle achterliggende onderzoeken die daarvoor nodig zijn. De 
gemeente heeft geen uitspraak gedaan over deze haalbaarheid. Het COA heeft de gemeente aangegeven dat 
zij de plannen op ruimtelijk en milieutechnisch vlak haalbaar acht. Deze onderzoeken zijn momenteel nog niet 
getoetst door de gemeente. De ruimtelijke- en milieutechnische haalbaarheid en de verwachting die de 
gemeente hierbij heeft, kan de gemeente pas na toetsing van de resultaten van de onderzoeken beoordelen. 
 
Vraag 7  
Wat zijn de door het college ingeschatte juridische gevolgen van een eventuele vergunningverlening voor de 
bedrijfsvoering van Vos Logistics? 
 
Antwoord 
De juridische gevolgen voor een eventuele vergunningverlening zijn sterk afhankelijk van de uitkomsten van de 
ruimtelijke- en milieutechnische onderzoeken die door het COA worden uitgevoerd. De impact van de 
voorliggende activiteiten (AZC en flexwoningen) wordt uitvoerig door het COA onderzocht, juist om toe te zien 
dat er geen gevolgen ontstaan voor de bedrijfsactiviteiten voor de omliggende bedrijven. Deze onderzoeken 
zijn momenteel nog niet getoetst door de gemeente. Het is daarom voor de gemeente nog niet duidelijk aan te 
geven welke juridische gevolgen er mogelijk ontstaan. 
 
Bestuursovereenkomst 
 
Vraag 8 
In artikel 5, lid 2 wordt gesproken over de Minister van Veiligheid en Justitie. Klopt het dat het hier (inmiddels) 
om de minister van Asiel en Migratie moet gaan?  
 
Antwoord 
Dat klopt. Bij het opstellen van de bestuursovereenkomst was dit nog juist, inmiddels achterhaald. In de 
definitieve versie zullen we dit aanpassen. 
 
Vraag 9  
In de toelichting op de bestuursovereenkomst staat vermeld dat in de overeenkomst zowel het aantal 
capaciteitsplaatsen als maximaal aantal op te nemen vreemdelingen is vermeld. In de overeenkomst treffen we 
alleen het maximale aantal vreemdelingen aan. Betekent dit dat het aantal capaciteitsplaatsen ook maximaal 
400 is? 
 
Antwoord 
Het college vond het belangrijk om het maximaal aantal vreemdelingen vast te leggen, dat is hetgeen waar we 
op willen kunnen sturen. Het kan zijn dat er een paar extra bedden aanwezig is, bijvoorbeeld voor een ‘time-
out’ of om schuifruimte te hebben. Dat laat echter onverlet dat de bezetting volgens deze afspraken niet boven 
de 400 aantal opgevangen vreemdelingen mag komen. 


